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Protokół nr 17/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 23 czerwca 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
5) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
6) Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
7) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
8) Tomasz Scheller – radny miasta.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecna była radna Katarzyna Dysarz, która dołączyła
do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 16/2020 z dnia 19 maja 2020 r.
4. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3

do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych
dla uczniów pozostających na terenie miasta.

5. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie
nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej
w organizacji).

6. Wybór członków do komisji weryfikującej wnioski o przyznanie nagród za
wysokie osiągnięcia sportowe w roku 2019.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 4
„Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę
na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką”:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Dysarz

Porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 16/2020 z dnia 19 maja 2020 r.
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-
Koźle oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających
siedzibę na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką.

5. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3
do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych
dla uczniów pozostających na terenie miasta.

6. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie
nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej
w organizacji).

7. Wybór członków do komisji weryfikującej wnioski o przyznanie nagród za
wysokie osiągnięcia sportowe w roku 2019.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 16/2020 z dnia 19 maja 2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Dysarz

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-
Koźle oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych
mających siedzibę na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, natomiast w związku z brakiem osób
zgłaszających się do dyskusji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:
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Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Król
NIEOBECNI (1)
Katarzyna Dysarz

Radny Jacek Król poinformował za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego
Microsoft Teams , iż jest „za” przyjęciem projektu uchwały.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały
wraz z autopoprawką.

Ad 5.
Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3
do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych
dla uczniów pozostających na terenie miasta.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż w związku z epidemią gmina będzie
dostosowywała na bieżąco placówki oświatowe oraz miejsca dla dzieci do lat 3
zgodnie z wytycznymi rządu. W chwili obecnej wiadomo, iż placówki mają
ograniczyć liczbę przyjmowania dzieci oraz wprowadzić wymogi sanitarne.

Grażyna Filipowicz przypomniała, iż w roku ubiegłym w ośmiu placówkach były
organizowane półkolonie, w roku bieżącym na osiedlu Azoty oraz w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym na osiedlu Cisowa nie planuje się półkolonii. Radna poprosiła o
podanie przyczyny, dlaczego w owych dwóch placówkach nie będzie półkolonii.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że z braku zapotrzebowania w tych rejonach.

Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania dodała, że w chwili obecnej w tych
placówkach na zajęcia opiekuńcze przychodzi ok. 2-3 dzieci. Na osiedlu Azoty nie



5

zgłoszono chętnych dzieci na półkolonie, a na osiedlu Cisowa zgłoszono jedno chętne
dziecko.

Ireneusz Wiśniewski zapytał, jak wygląda zainteresowanie w przedszkolach.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że około 260 dzieci chodzi do przedszkola, a do
żłobka ok. 104.

Przewodniczący obrad poinformował, iż dyskusja wyczerpała się, więc komisja
zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 6.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie
nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej
w organizacji).

Katarzyna Dysarz przypomniała, iż niedawno Główny Inspektorat Sanitarny
wprowadził obowiązek gminy do bieżącej dezynfekcja wszystkich urządzeń
zabawowych na otwartych placu. Zapytała, co strona urzędowa planuje w związku z
tym obowiązkiem.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, iż placami zabaw zarządza Wydział Ochrony
Środowiska i Rolnictwa, więc zapyta się i przekaże radnej informację.

Następnie radna Katarzyna Dysarz zapytała dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i
Rekreacji, czy na obiektach sportowych tj. orlik, boiska stosowana jest dezynfekcja.

Tomasz Radłowski odpowiedział, iż od dnia 4 maja na wspomnianych obiektach
znajdują się środki dezynfekujące i zasady korzystania z obiektu zgodnie z zasadami
sanitarnymi.

Przewodniczący obrad Andrzej Kopacki poprosił dyrektorów o informację dotyczącą
przygotowania miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie
nadchodzących wakacji.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury powiedział, że przez ograniczenia
wprowadzone przez rząd oferta ośrodka jest skromna. Podczas wakacji odbędą się dwa
turnusy półkolonii w Domu Kultury „Chemik” z limitem 14-osobowym w grupie. W
chwili obecnej nie planuje się organizacji imprez masowych, jednakże będzie
organizowane kino tzw. plenerowe z limitem do 150 osób oraz z zachowaniem
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obostrzenia tj. noszenia maseczek. Dodał, iż od dnia 6 czerwca uruchomiono kino,
pierwsze premiery pojawią się w miesiącu lipcu, ponieważ dystrybutorzy jeszcze nie
funkcjonują. W kinie „Chemik” będzie można przyjąć 150 klientów, a w kinie
„Twierdza” 70 osób. Na razie frekwencja jest słaba, może od lipca, gdy dystrybutorzy
udostępnią nowości będzie lepiej. Dyrektor zwrócił uwagę, iż na okres wakacyjny
frekwencja zawsze była słaba.

Jacek Król zapytał, czy jest możliwość zwiększenia ilości turnusów półkolonijnych,
aby większa ilość dzieci mogła z turnusów skorzystać.

Dyrektor Piotr Gabrysz odpowiedział, iż najprawdopodobniej pierwszy turnus będzie
podzielony na dwie grupy, ponieważ kino jest w stanie przyjąć maksymalnie dwie
grupy na raz. Poza tym nie ma dużo chętnych. Dzień przed posiedzeniem komisji na
pierwszy turnus było jeszcze jedno wolne miejsce, w poprzednich latach z końcem
czerwca było więcej zgłoszonych chętnych dzieci. Ośrodek ogłosił nabór na turnusy w
kinie „Twierdza”, ale nie ma zainteresowania.

Izabela Migocz, dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz p.o. dyrektora Muzeum
Ziemi Kozielskiej poinformowała, iż plany związane z wakacjami nie uległy zmianie,
jednakże trzeba przy zajęciach stacjonarnych włączyć obowiązujące obostrzenia
wynikające z sytuacji epidemiologicznej. Biblioteki zostaną otwarte 29 czerwca,
otwarty zostanie również oddział dla młodzieży tzw. „Studia”, będą odbywały się
„wieczory gier”. W lipcu i sierpniu odbędą się „spacery z lupą”, „czytanki na rynku”,
„muzealna akademia dla odkrywców”. Muzeum będzie publikowało w internecie
zadania związane z tematyką historyczną do rozwiązania dla dzieci, a po wakacjach
będą rozdawane dyplomy dla najlepszych. Kończąc dodała, iż szczególnie w
weekendy muzeum cieszy się liczbą zwiedzających. Przez obostrzenia w obiekcie
może przybywać na raz 6 osób. Dyrektor podkreśliła, iż biblioteka publiczna została
beneficjentem programu „Kultura w sieci” i otrzymano dotację 52 tys zł.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przypomniał, iż kompleks basenów
„Wodne oKKo” oraz kryta pływalnia już funkcjonują, są zaplanowane zajęcia w
wodzie głównie z myślą o dzieciach i młodzieży. W lipcu będą trzy turnusy szkółek
pływackich, dwa turnusy już są zajęte, do trzeciego trwają zapisy. Poinformował, iż w
ubiegłą niedzielę na „Wodnym oKKu” było 136 odwiedzin. Jednorazowo na basenie
„Wodne oKKo” na strefie wewnętrznej może przebywać do 30 osób, a zewnętrznej do
100. Średnia odwiedzin basenów dzienna to ok. 50 osób. W ramach półkolonii
szkolnych kryta pływalnia będzie w określone dni czynne tylko dla dzieci z tych
kolonii, aby było bezpieczniej. Kolejno wspomniał o „wakacjach z rakietą” na Hali
Śródmieście oraz w Hotelu Court. Na boiskach otwartych „Orlik” będą zajęcia z



7

animatorami. Można korzystać ze stadionów, boisk plażowych, natomiast sauny są
nadal nieczynne ze względu na reżim sanitarny. W sierpniu „Bieg Koziołków”
odbędzie się w czterech częściach w jednym dniu, ponieważ zainteresowanie jest
spore.

Przewodniczący komisji podziękował za szczegółowe wyjaśnienia oraz powiedział, że
komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.

Ad 7.
Wybór członków do komisji weryfikującej wnioski o przyznanie nagród za
wysokie osiągnięcia sportowe w roku 2019.

Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Radna Hanna Białas zgłosiła swoją kandydaturę.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wobec braku innych zgłoszeń zamknął listę
kandydatur i poddał pod głosowanie wniosek w sprawie kandydatury Hanny Białas:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Hanna Białas
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Król

Jacek Król poinformował, iż zgłosuje „za” kandydaturą Hanny Białas.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Andrzej Kopacki poinformował, iż niedługo odbędzie się spotkanie pani prezydent z
rodzicami dzieci klas łączonych. Przypomniał, iż zaplanowano spotkanie, ponieważ
niektórzy rodzice wyrazili sprzeciw łączenia klas.
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Tomasz Scheller dodał, że w sześciu szkołach planuje się łączenie klas. Zapytał
prezydenta, czy rodzice z innych szkół niż z osiedla Blachownia i Sławięcice zgłosili
swoje niezadowolenie w tej kwestii.

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że tylko pismo rodziców z osiedla Sławięcice
wpłynęło w tej sprawie informujące również o niezadowoleniu osiedla Blachownia.

Jacek Król wyraził swoje niezadowolenie, iż strona urzędowa nie poinformowała
członków komisji branżowej o zamiarze łączenia klas. Zapytał, czy przewodniczący
komisji Andrzej Kopacki będzie obecny na spotkaniu rodziców z panią prezydent.

Andrzej Kopacki odpowiedział, że ma zamiar uczestniczyć w spotkaniu.

Zastępca prezydenta przypomniał, iż członkowie komisji otrzymują informację
zbiorową dot. organizacji roku szkolnego, gdzie znajduje się informacja o łączeniu
klas.

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę, że kiedyś również były klasy nawet 30-osobowe.
W klasach znajdują się dzieci z roczną różnicą, ponieważ są dzieci urodzone w
styczniu i w grudniu. Każde dziecko inaczej się rozwija. Radna nie uważa, że łączenie
klas powoduje szkody. Nauczyciele wiedzą, że należy indywidualizować w miarę
możliwości zajęcia, aby każde dziecko sobie lepiej radziło. Zwróciła uwagę, iż gminę
nie stać na klasy 5-osobowe. Zaproponowała połączenie klas, aby zobaczyć jak dzieci
sobie poradzą.

Tomasz Scheller poprosił, aby na spotkanie z rodzicami została przygotowana opinia
pedagoga, który negatywnie ocenił łączenie klas. Poprosił, aby spotkanie było
protokołowane.

Hanna Białas poinformowała, iż podczas pracy komisji ds. nagród prezydenta
przydzielonych za działalność kulturalną zauważono, że uchwała obowiązująca w
sprawie tych nagród jest nieaktualna i zaproponowała, aby radni we wrześniu
opracowali zmiany do uchwały.

Przewodniczący obrad poinformował, iż nie ma chętnych zgłaszających się do
dyskusji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.
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Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 17:40
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


